
Zaměstnankyně nemocnice popisuje šokující
úmrtí a klinické obrazy lidí po očkování
(video)
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SVĚT: Nedávno se objevilo další svědectví o případech, se kterými se v posledních letech
setkávali v některých zdravotnických zařízeních. Informátorka  popisuje mnohdy až děsivé
případy, které však zásadně nebyly spojovány s takzvanou „vakcínou,“ přestože se tyto
problémy u pacientů objevily poměrně krátce – mnohdy pouhé hodiny – po očkování.

„Nevěděla jsem, že je možné, aby lidská bytost zemřela tak strašlivě, tak rychle, než zavedli injekce
mRNA… Pacienti měli celé dny křeče a žádný lék to nedokázal zastavit… a nakonec… museli být
propuštěni.“

Nemocniční lékařská programátorka, v tomto rozhovoru uváděná pouze jako „Zoe,“ popisuje pro
Children’s Health Defense hrůzy, které zažila po zavedení Covidových injekcí. Mezi nepředstavitelné
a smrtelné nemoci patřila encefalitida, gangréna páteře, krevní sraženiny, mrtvice a selhání více
orgánů.

"I didn't know it was possible for a human to die so horrifically, so quickly, before they
rolled out the mRNA injections…[For] days, patients would be seizing, and no
medications would stop it, and eventually they…kinda had to be put down."

A hospital medical coder who goes… pic.twitter.com/ys9YlHxl27

— Sense Receptor (@SenseReceptor) April 24, 2024

 

„Nevěděla jsem, že je možné, aby člověk zemřel tak strašně, tak rychle, než byly zavedeny injekce
mRNA… Bylo to šílené, nikdy jsem nic podobného neviděla.

Nejhorší ze všeho bylo, že tomu říkali sepse, ale bylo to jako okamžité multiorgánové selhání. Během
několika hodin pacienti umírali na selhání jater, plic a ledvin (najednou),“ říká Zoe pro CHD.

Dodává, že „některé z nahrávek od záchranářů, kteří našli oběti injekcí, vypadají, jako by jejich tělo
všechno odmítlo, a v některých z těchto případů byli do hodiny mrtví“.

Zoe poznamenává, že „pacienti přicházeli se záchvaty, jaké jsem nikdy předtím neviděla a
nemocniční personál některé z nich nemohl zvládat.“

Dodala: „Pacienti měli křeče po celé dny, které nebylo to možné zastavit žádným lékem, a nakonec
jim bylo třeba ulevit.“

„Nazvali to encefalitida nebo encefalopatie a později to dokonce kódovací organizace nazvala
encefalitida spojená s COVID-19,“ říká Zoe.
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„Krevní sraženiny byly šílené,“ poznamenává. „Nikdy jsem neviděla takové krevní sraženiny –
dokonce ani intervenční radiologové, kteří používali endoskopy, kde prováděli srdeční intervence a
zaváděli stenty (stent je obvykle trubice vyrobená z kovové slitiny nebo polymeru) do karotidy.

Pokud máte mozkovou mrtvici lze jej zavést, obvykle je vzácné, aby byl zaveden více než jeden stent.
Měli však infarkty, kdy potřebovali obrovské množství stentů, které nikdy předtím nepotřebovali.“

Zoe pokračuje: „Byli lidé, kterým bylo kolem 20 let a dosud byli naprosto zdraví, běhali maratony a
najednou jim museli amputovat nohu, protože měli masivní krevní sraženinu od kyčle k noze, kterou
nebylo možné zachránit.

„Vyskytly se případy noční spinální gangrény, které jsem nikdy předtím neviděla,“ dodává Zoe.

„A nemůžete amputovat páteř, pokud je postižena gangrénou. Normálně vyříznete odumírající tkáň,
abyste zabránili další infekci, ale oni nevěděli, co dělat. Jediné, co mohli udělat, bylo… v podstatě
nahradit tu část páteře implantátem, to bylo to nejlepší, co mohli udělat…. Bylo to opravdu
intenzivní.“

O reakcích lékařů na tyto hrozné události Zoe říká:

„Byli zmatení, nedokázali si spojit body.“  Nicméně dodává: „Když jsme znali možné příznaky
poškození vakcínou, měli jsme 100 % toho, co jsem právě popsala.“

„Navzdory těmto znalostem toto lékaři pacientům nikdy neřekli. Řekli jen: To je mrtvice. Je to
infarkt. Je to krevní sraženina. A pak si to nikdy nedali do kontextu…“

Celý rozhovor si můžete poslechnout ve videu níže:

 

 

Zpracoval: Slovanka/Necenzurovaná Pravda

ZDROJ: X-Twitter


